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Hej 

Vi skriver till er med anledning att vi har en kraftfull expansion utav våran verksamhet och har en 
vilja,ambition att utöka densamma. 

Vi hyr idag lokaler i sim,sporthallen i Vaggeryd som tyvärr ärr för litet då vi senaste åren utökat 
medlemsantalet med 50% till 700 

Våra förslag är att vi får möjlighet att ta över lokalen som ligger vägg i vägg med oss där man utövar 
gymnastik mm vars verksamhet kan flyttas över till hjortsjöskolans sporthall alternativt att HK bereds 
ny lokal i gamla solarier delen och vi tar över deras klubbrum som idag endast nyttjas till sporadiska 
möten.   

Vår ambition är att vi tillsammans med vaggeryds kommun, kan föra konstruktiva diskussioner och 
hitta lösningar på våra gemensamma utmaningar för att möta våra kommuninvånares krav och 
möjligheter till en god hälsa. 

 

 

 

Med vänlig hälsning, 

Styrelsen  

Waggerydsatletklubb 

Genom ordförande  

Michel Magnusson 

072-3081066 

 


